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Protokollet justerat  

 

Datum …………   Datum……………… 

 

 

…………………            …………………… 

Louise Lindström   Pia Olsson  

ordförande     justerare  

 

 

 

1. Val av mötesordförande  
Louise valdes till mötets ordförande och öppnade 

mötet. 

 

2. Val av protokolljusterare 
Pia valdes till protokolljusterare. 

 

3. Godkännande av dagordning 
Dagordningen godkändes.  

 

4. Föregående mötes protokoll  

Föregående protokoll lades till handlingarna. 

 

5. Inför stadsdelsnämndens sammanträde den 21 

september 

Linus gick igenom föredragningslistan. 

 

Rådet önskar yttra sig om följande: 

Generellt vill rådet påpeka att många av de tunga 

och omfattande remisserna skickades ut i början 

av sommaren med kort svarstid redan i tidigt i 

slutet av sommaren vilket försvårar hanteringen 

av de viktiga frågorna eftersom de flesta har 

semester under den perioden.  

 

Ärende 9. Riktlinjer för handläggning inom 

socialtjänstens äldreomsorg  

I materialet nämns inte funktionshinderaspekter 

som berör funktionsnedsättningar före 65-

årsgränsen och som - på andra sätt än normalt 
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åldrande - berör handläggning och hantering före 

och efter denna gräns. Bristande kunskap på 

området finns på hela vård- och omsorgsområdet 

eftersom det är en liten del i det stora hela, men en 

mycket viktig för den enskilda personen. 

 

Inkluderar man begreppet ”funktionsnedsättning 

som inte är åldersrelaterad” i texten, kan det 

hjälpa till att uppmärksamma dessa konkreta 

parametrar i det individuellt inriktade 

hanteringssystemet. 

 

Ärende 10. Program för ett jämställt 

Stockholm 

Funktionshinderrådet har tagit del av remissen och 

stöder förvaltningens synpunkter.   

 

Ärende 11. Program för lika rättigheter och 

möjligheter oavsett sexuell läggning, 

könsidentitet eller könsuttryck 

Funktionshinderrådet har tagit del av remissen och 

stöder förvaltningens synpunkter.   

 

Ärende 12. Program för barnets rättigheter 

och inflytande i Stockholms stad  

Funktionshinderrådet har tagit del av remissen och 

stöder förvaltningens synpunkter.   

I materialet nämns inte funktionshinderaspekter 

vare sig gällande barn eller vårdnadshavare, som 

gör dem extra utsatta för omgivningens okunskap 

i många sammanhang. Ett exempel är när en 

person kan vara fullt kognitivt kapabel men har 

svårt att utrycka sig verbalt på grund av sin 

fysiska funktionsnedsättning. 

 

Ärende 13. Så stärker vi den personliga 

integriteten 

I materialet nämns inte funktionshinderaspekter 

som berör personer med funktionsnedsättningar 

och som gör dem extra utsatta för omgivningens 

okunskap i många sammanhang. Ett exempel är 

när en person kan vara fullt kognitivt kapabel men 
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har svårt att utrycka sig verbalt på grund av sin 

fysiska funktionsnedsättning. 

 

6. Synpunkter på remisser 

Rådet har möjlighet att lämna synpunkter på 

remisser i samband med att ett tjänsteutlåtande tas 

fram. Enligt överenskommelse är rådets 

ordförande och vice ordförande uppsatta på 

sändlistan så de får kännedom om alla remisser 

samtidigt som de sänds till den avdelning som ska 

bereda tjänsteutlåtandet. Rådet avgör sedan vilka 

remisser man önskar lämna synpunkter på.  

 

Rådet har inför sommaren haft ett extra möte där 

man yttrade sig över vissa remisser. Yttrandena 

kom sedan ansvariga handläggare till del.  

 

7. Tema vid nämndens sammanträde 

Den 19 oktober kommer eventuellt 

socialborgarråd Åsa Lindhagen till nämndens 

sammanträde. Rådet har möjlighet att kort 

redogöra för sin verksamhet och frågor man anser 

angelägna. Dragningen bör dock ej överstiga 10 

minuter. Beslut om att kalla till ett extra möte för 

rådet, för att förbereda detta.  

 

8. Polisen besöker rådet 

Kommunpolis Måns Gauffin berättade för rådet 

om samverkan mellan polis och förvaltning. 

Samverkan bygger på en överenskommelse från 

maj 2016 och har tre huvudområden; Ungdomar 

(social prevention/tobakstillsyn), Platssamverkan 

för trygg offentlig plats samt Platssamverkan 

Klara.  Måns önskade även rådets synpunkter på 

vad som medför otrygghet respektive skapar 

trygghet i vår miljö. Som exempel nämnde rådet 

våld i nära relationer, personer vars identitet blir 

kapad, en säker miljö i förskolor för barn med 

särskilda behov eller föräldrar med detta samt 

säker digital hantering av pengar. Måns berättar 

att det finns ett utbildningsmaterial särskilt 

anpassat för personer med sämre förmåga att 
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skydda sig mot brott. Rådet påminner om att 

lokalpressen är ett viktigt forum för information 

om brott och hur man skyddar sig mot detta. 

Rådet önskar även fler patrullerande poliser på 

gatan. Måns säger att erfarenhet visar att detta 

medför en mycket liten brottsförebyggande effekt 

jämfört med andra åtgärder, även om den 

upplevda tryggheten är stor. Kunskap om epilepsi 

ingår i polisens utbildning. Det finns möjlighet att 

förvara ett medicinsk ID i sin privata mobil.  
 

9. Bevakningslistan 

Bordlades. 

 

10. Övriga frågor 

Den 4 oktober är rådet inbjudet till förvaltningens 

nya huvudkontor på S:t Eriksgatan 117. 

Verksamheten startar där den 20 november.  

 

11. Möteslokalerna och möteshandlingarnas 

tillgänglighet 

Rådet fick underlagen i pappersform fredagen den 

8 september, vilket inte är optimalt. I regel är det 

dock inte möjligt för förvaltningen att arbeta med 

större framförhållning då rådets sammanträde 

ligger tio dagar före nämndens sammanträde. 

 

12. Mötets avslutande - nästa möte 

Ordförande avslutade mötet och tackade 

deltagarna. Nästa ordinarie sammanträde är 

måndag den 9 oktober 2017. Rådet planerar att 

innan dess ha ett extra möte.  

 

 

 


